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Boer, RJC (Rozanne)

Van: vragenvanuitderaad
Verzonden: donderdag 17 september 2020 14:15
Aan: Vos-Hulleman, HM (Heleen); Feddema-Wardenaar, MY (Maya); Kwist-van der Waal, 

G (Gabrielle); Aalst, RPA van (Rumo); Boogaart, A van den (Bram); Hondt, JJ de 
(Joyce); Mosterdijk, D (Diana); Kuiper, NH (Niels); Boer, RJC (Rozanne); Boer, RJC 
(Rozanne); Boer, RJC (Rozanne); Boer, RJC (Rozanne)

Onderwerp: FW: RES geothermie

  

Van: Cees Paas 
Verzonden: donderdag 17 september 2020 14:14:20 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, 
Wenen 
Aan: vragenvanuitderaad 
CC: Jan Visser; Arnoud Spruijt 
Onderwerp: RES geothermie 

geachte griffie,   
 
Ik heb technische vragen naar aanleiding van het onderwerp Geothermie uit de concept-RES. Doel van de 
vragen is om inzicht te krijgen of geothermie past binnen de kaders die de gemeenteraad heeft gesteld, en of 
de tekst van de concept-RES overeenkomt met de werkelijkheid. 
 
Tekst uit concept-RES 
"We gaan verschillende warmtebronnen toepassen. In aanvulling op de restwarmte uit afvalverbranding 
in Dordrecht, gaan we in Sliedrecht ervaring opdoen met het realiseren van een geothermiebron, en in 
Zwijndrecht en Hendrik-Ido-Ambacht met aquathermie." 
 
1 Wie heeft besloten dat er in Sliedrecht ervaring opgedaan gaat worden met het realiseren van een 
Geothermiebron? 
2 Op welke manier heeft de gemeenteraad van Sliedrecht zich geuit over de wenselijkheid van geothermie? 
3 Welke kaders zijn door de gemeenteraad gegeven waar binnen dit besluit valt? 
4 Wie heeft de bevoegdheid om dergelijke besluiten te nemen? 
5 Kan de gemeenteraad nog iets vinden van dat genomen besluit, met andere woorden is het een gepasseerd 
station of moeten we daar nog een besluit over nemen? 
6 Zijn er nog aanvullende kaders nodig vanuit de gemeenteraad? Zo ja, waar kunnen we deze kaders kwijt, 
zo nee graag een onderbouwing.   
 
Bovenstaande vragen zouden kunnen uitgelegd worden als het tegen zijn op Geothermie, dit is niet de 
achtergrond van mijn vragen. Indien er geen besluit is genomen, is de tekst in de concept-RES verkeerd, óf 
moeten we als raad van de gemeente Sliedrecht ons realiseren dat als we daar geen opmerking over maken 
we een impliciet besluit hebben genomen dat die Geothermie er komt. 
 
Graag ontvang ik de reactie op de vragen, zodat we als raad de juiste reactie kunnen geven op de concept-
RES 
 
Hartelijke groet,  
 
Cees 
 


